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Styrelesmöte 
 

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Mats Svensson, Fredric Skarenberg och Evert Carlsson 

Närvarande via länk: Karolin Emanuelsson och Matilda Johansson 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna 
 

2. Val av justerare och protokollförare 
Till sekreterare för mötet valdes Karolin Emanuelsson och justerare Evert Carlsson  
 

3.  Godkännande av agendan 
Agendan godkändes 
 

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande) 
Godkändes 
 

5. Styrelsen 
I. Projekt mountainbike 

- Just nu ligger detta projekt rätt stilla 
 

II. Sommarjobbare 
- Mellan vecka 25-32 kommer vi ha sommarjobbare. Alla veckor utom 3 har vi kontaktkpersoner 

uppsatta. De 3 veckorna måste vi lösa med att få folk att ställa upp. 
 

III. Invigning aktivitetsparken 
- Det blev en succé. Vi har räknat att ca 1000 personer kom och gick och har vara hört possitiva 

reaktioner. Vi sålde för ca 25 000 sek i kiosken.  
    

IV. Solpaneler/energieffektivisering 
- Solpaneler kommer att sättas upp så fort allt material finns hemma 

 
 

V. Lilla Braåsloppet 
- I år är det innebandyn som har ansvar för att hålla i detta. Mats Svensson har fått info och 

kommer jobba vidare med det. 
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VI. Säker förening 
- Detta är ett arbete som föreningen ska göra som kan generera i att man får mer bidrag. Det är 

kurser som ska genomföras där utgången är att barn och ungdomar alltid ska kunna känna sig 
trygga i en förening, att vi som förening ex alltid gör ett utdrag från brottsgeristret så inte 
olämpliga människor jobbar med barn, osv. 
 

VII. Medlemsavgifter 
- Vi kommer ta bort familjemedlemsavgiften. Det är svårt att hålla koll på vilka som ingår i en 

familj om man ex beslutar sig för att skiljas eller om någon går bort. Det är bättre att man har 
det på individnivå. 

6. Ekonomi 
I. Ekonomisk redovisning 

- Evert berättar att just nu är det ett stort överskott beroende på att vi fått pengar för 
kommande projekt, mountenbikebana, med den är inte påbörjad. 

-  
II. Övrigt 

- Vi tog beslut om att vi ska teckna försäkring hos Dina enl offert för padelbanorna. 
   

7. Innebandysektionen 
I. Sektionsinformation 

- Inget nytt 
II. Nya lag till hösten 

- Vi hoppas att det kommer startas ett lag för barn födda 2015/16 
III. Halltider 

- Mats Svensson kommer ha en dialog med gymnasterna för att få ihop tiderna 
 

IV. Övrigt 
- Inget nytt 
 

8. Fotbollssektionen 
 

I. Sektionsinformation 
- Planen är snart klar och ser jättefin ut. Om ca 2 veckor kan man börja använda den. 
 

II. A-laget 
- Serien har börjat och på träningarna är det bra uppslutning 

III. Övrigt 
- Inget nytt 

 
9. Sponsring. 

I. Inget att rapportera 
 

10. Friidrott. 
I. Sektionsansinformation 

- Inget nytt 
 

 
 

 
 
 



 

 

11. Cykelsektionen 
I. Sektionsinformation 

- Första träningen har precis varit och den var lyckad.  
- För att kunna dela upp gruppen så behövs fler ledare. Fredric kommer att slänga ut lite trådar 

för att lösa det. 
- Många som visade intresse för sporten under invigningen vilket är roligt och possitivt 

 
II. Övrigt 

- Inget nytt 
 

12. Anläggning (ar) 
I. Anläggningsgrupp Info 

- Ansvarig för denna grupp är Jerry Skoglund 
- Inget nytt 

 
13. Aktiviteter 

- Lilla Braåsloppet i September 
 

 
14. Övriga frågor  

 
I.  Born to Run 

- Detta ska vi titta på framöver. Man vill få barn att komma ner och testa de olika aktiviteterna 
för att tidigt få in barn och föräldrarna i föreningen. 

II. Padelskola för barn? 
- Just nu ska vi ha seniorkurs innan semestern så vi planerar att starta en barnkurs efter 

semestern 
III. Sammanslagning 

- De som har suttit i projektgruppen kommer att bjudas in till styrelsemötena. Bra att försöka 
behålla dessa eldsjälar i föreningen. 

Beslut: 
- Vi tog beslut om att vi ska teckna försäkring hos Dina enl offert för padelbanorna  

Mötets avslutande: 

 

Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse. 
 
 

Sekreterare för mötet Justerare 
 
 

…………………………………………………………… ………………………………………………………… 
 

Karolin Emanuelsson Evert Carlsson 
 
 

Ordförande 
 

…………………………………………………………… 
 

Johan Schwab



 

 

 


